
Zprdva o iinnosti sprfvnf radv Spolku zahrfdkiFfi Zfbrodi
za obdobi od 12,11, ?020 - 24.11, 2021

Y62eni dlenovd spolku,

konednE se schazime osobnd po dlouhd dob6, ve kter6 se mnoh6 zmEnilo atal<tei,i osada
doznalaurdiQich zmlnk lep5imu. Se5li jsme se zde proto, abychom na dne5nfm jednani
spolednE zhodnotili dosavadnf vfsledky dirurosti nejen spr6vni rady, ale i spolupracujicich
skupinaifi ze ZO CZS. MriZeme s klidn;im svddomim konstatovat, Ze adkoli bylo uplynul6
obdobi poznamenano dasto se mEnicf situaci, vyvolan6 jednotlivfmi vlnami epidemie covidu,
spr6vnf rada se nepieftZitl snaZila piedev5im o zaji5tEni plynuldho chodu osady, vdasn6ho
ie5eni probldmti, zodpovlzeni rtnnych dotaz& vdetn€ naplilovini ziKadnich potieb spolku.
V pffpadech, kdy si to situace vy26daIa, se spr6vni rada v1dy pfipravilanakonkrdtni ieseni
nebo zpracovala odpovdd' piislu5ndmu uiadu a udrZovala v prvni iadd e-mailovou
korespondenci se v5emi dleny spolku.
Je nutn6 je5td zdtraznt i fakt, Ze jednotliv6 jednrinich spr6vni rady byla soudasnd i jednanim
vyboru ZO.Tento zptisob jednani usnadnil dlenrim spr6vni rady bfi soud6stf jednani obou
spolkt, protoZe dlenovd spr6vni rady jsou zirovei i dlenov6 vyboru ZO.Timto ieSenfm bylo
dodrZeno ustanoveni stanov obou spolkri, kter6 se takto sch6zeli kaZd! mdsic. Forma
spoledn6ho jednanim byla vzdjennE prosp65n6, nebylo nutnd se schazet dvakr6t a projedn6vat
mnohdy propojend body. Spr6vnf ruda se tak seSla za uplynuld obdobi celkem 8kr6t na
i6dn6m jednani a4l<rdtna mimoi6dn6 schtzce. Hlavni n6plni byla vdtSinou beirra
administrativni dinnost. K dnesnfmu dni m6 dlensk| zfikladna spolku 5 1 dlenri z rnclrt je 49
ztrovei i dleny ZO. Odprvniho prosincovdho jednani se spr6vnirudapustila s plnlim
nasazenfm do piiprav smdiujfcich k odkoupeni pozemkri ve vlastnictvi pi. Plachtovd, p.
DoleZala, Md Praha 20 aSPU. Tato problematika se nepietrhitlie5ila iakahdlm jednani aZ

do soudasnosti. Jednotlivd kroky v5ak bylo nutn6 citlivd ie5it, dohodnout se na prioritl avildy
stanovovat, kterd j sou z pozice budouciho vlastn ika zdsadni. Nastaveni harmonogramu
jednoznadn6 ukinalo hlavni nejbliZ5f irkol, mezi kter6 beze sporu patiila novelizace stanov.
Bez tdto ripravy by nebylo moZn6 piijfmat dalsi dleny a arur odkoupit dalSf spoledn6 prostory
vydlendne z jednotlivfch odkupovanfch pozemkt . Lze s potEsenfm konstatovat, Le dva
dlenov6 spr6vni rady byli u vSech jednani s prdvnim z6stupcem vlastnikfi, Me, geodetem a
dal5imi vlastniky sousednfch dotden;ich pozemkri. Zdsadnfm zprisobem tak poskytovali
soudinnost i od zahfijeni procesu odkoupeni pozemkri fr po zddme vzaviem kupnich smluv.
Od urditdho okamZiku jiZ nebylo moilnf odddlit probihajici dirurost jen za ZO di jen za spolek.
DtleZitfm meznikem bylo tal<t62 piijeti zprisobu odkoupeni pozemku od spolednosti Xaverov
a.s. zavzor. Spr6vni ruda stejn6 jako vybor ZO takteZ spatiovala hlavni probldmem v chybnE
zakreslen6m potoku, protoZe pokud by se nepodaiilo rea\izovat posun hranice potoku dle
stavu, doSlo by ke zmen5eni vymEry pozemku p.(^ 4416/l o cca 300 m' pii n6sledn6m kroku,
coZ bylo nepiijatelnl zpozice budouciho vlastnika.Mezi prvnimi fkony bylo srozumiteln6
informovat dleny spolku o nutnosti roz5iieni dlenskd zdkladny formou piijeti noqich dlenri,
kteif si v budoucnu odkoupi sv6 zahr6dky do osobniho vlastnictvf. Od samotn6ho pod6tku
bylo jasn6, co v5e je nutnd udinit, aby spr6vni rada mdla mand6t naplnit piedsevz eti a za
soudasn6ho stavu jednat jmdnem budoucfch vlastnfkri. S tim byla spojena i nezbytn|iprava
ndkterych ustanovenf stanov spolku. VSe bylo postupn6 piipraveno k projednani na valn6
hromad6 naplanovand na biezen 2021, ale n6slednd diky covidu byla VH zruSena. Bylo nutn6
piistoupit k nouzov6mu, ndhradnimu opdtovn6mu hlasovani formou per rollam, kter6 nakonec
fsp65nE schvdlilo nawZen6, zmdny. BohuZel dasovy posun o cca 2 mEsice byl v5ak opravdu
zndt. Spr6vnf ruda spolednd s qiborem odek6vala v prfib6hu mEsfcfr od partneru informace o
jednotlivjch krocich, kter6 bohuZel neobdrZela. Spolednd uskutedilovali fkony sm€iujicf ke
zdfrnem vjsledku celdho procesu odkoupeni pozemkri. Spr6vni ruda se takt6Z podilela na
rcr+racovani variant odkoupeni od jednotlivfch vlastnikti, cenov6 vyj6dieni piipadajicina
budouci nov6 dleny spolku ana spolek samotn;i ai,po dildi financovani. Nedekan6 reakce ze

I



strany p. Vondrou5e piinutila spr6vni radu spolednE s vyboremZO piistoupit k razantnEj5im
krokrim a bezodkladnd v5e smdiovat prostiednictvim advok6tky k podpisu v5ech kupnfch
smluv. Vzhledem k nastald situaci, rozvolndni opatieni, n6stupu 16ta vdetnd dovolen;ich a
prazdnin bylo velmi obtiLne splnit tento nelehk;i rikol, kde narychlo sehnat dobr6ho advokdta,
ktery se pievaZnl zabyvd problematikou nemovitosti a bude ochoten okamZitd s n6mi jednat a
zalit piipravovat za pochodu tolik potiebn6 kupni smlouvy. Opdt n6m vy5la vstiic pi. Mgr.
Hangler, za coLji timto moc ddkuji, kler6 nas v t6to nelehk6 situaci nasmdrovala na
advok6tku, pi. Mgr. Martinu Szwarcovou. N6sledovala pracovnf jednani, vymEny podkladt a

n6whri smluv prostiednictvfm e-mailu nejen mezi nimi, ale i prod6vajicimi. Timto tempem
byly postupnE dopracov6ny jednotlivd kupni smlouvy, jejich formy a dlendni s ohledem na
budoucf vlastnickdprdva. To v5e postupnl ztdLoval fakt, i:e jii: nem6me mnoho dasu na
vyie5eni v5ech n6slednlich souvisejicich pisemnosti. K na5emu povzbvzeni k vytrvanf
v na5em podinani bylo uzavieni kupni smlouvy s p. dervekou je5t6 v prubdhu prazdnin, Eimi,
hladkf prubdh tohoto procesu n6m dodal sil a piesv6ddeni, Le se n6m i dalSi odkoupeni
pozemkri nakonec podaii. Velkf dasov;i tlak na n6s nepiimo vyvijela i skutednost, Ze

n6sledujici kroky, spojend s odkoupenimpodilt 7148 od Md Praha 20 aSPU si vyZ6daji dalSi
dasovd prodlevy v i6du tlfdnti, a tak by se nemuselo podaiit v5e dokondit do konce tohoto
roku. S tdmito nepiijemnymi alternativami pokradovala spr6vnf ruda spolednd s qiboremZO
na finalizaci cel1ho procesu smluv coZ nakonec vytistilo k jejich zdirnemupodepsani 9. zaii
202t.Tilden byly podany pisemn6 Z6dosti o odkoupeni podihi MC a SPU. Od MC Praha2}
st6le odek6v6me ofici6lni vyj6dieni, kterd by dalo jasnou odpovEd', zdabyl odprodej radou
Mi schvalen. ProtoZe na5e Z6dost nebyla jeltd zaiazena do progrurmu jednani rady, nezbyvd
n6m nic jin6ho nel trpdliv€ dekat. Vztrledem k pokrodildmu datu azflkowrych thtt je ziejme,
Ze se s nejvdt5i pravddpodobnosti nestihne MC do konce roku na5i Lddostvyiidit. Obdobny
,.yuoj lze odekivati na SPU, kde ndm alespoilpisemnE odpovddlli,Lena5i Zddost o
odkoupeni jii, piedali k ie5eni avylddali si potiebn6 dokumenty a v5e je v procesu. Termin
ani dal5i podminky ndm v5ak sddleny nebyly. ProtoZe bylo nutnd dokondit i GP a v5echny
zmlny v ndm udin6n6 uzaviit, byl na n65 pokyn \Opracovan findlni GP, ktery byl rozesliin
geodetickou firmou, jako zpracovatelem, vSem vlastnikrim dotden;ich pozemkri za ridelem
mistniho Setieni avkazflnf novych hranidnich bodri. Tohoto Setieni se 1.1,1.2021 zirdastnili
jen z6stupci Mi, ZO aspolku. ZdstnpciMHMP, SPU, realitnf spolednosti, pi. Hollmannovd a
p. P6va se nedostavili. Po uplynuti ztkowr6 lhrity na podani pfsemn;ich stanovisek byl tento
GP podan na KU ke schv6leni. Dle vyj6dienf geodeta zatim dekaji na jeho vr6ceni, protole
vzhledem k velkdmu podtu nnEn avylildarrdho doplnEni toto trv6 del5f dobu. Odek6vajf
w6ceni schv6len6ho GP nejpozdEji do poloviny prosince. Shrnutim vf5e uvedenych krokri
vybor a spr6vni rada konstatuje, spolek se stal I00 % vlastnikem pozemku p.E. 441718,p.8.
4417ll2 a d6le vEt5inovlim vlastnikem 41148 podihi pozemkri p.8.441611,4416/2,441614 a
442311.

V prubdhu l6ta byla vyie5ena i pachtovni smlouvanapozemky pf. Hollmannovd,
klerou spolek jiZ s vlastnikem uzaviel. N6jem bude hrazenjednou d6stkou z ridtu spolku, kam
sv6 dildi finandni podily piedem poSlou dotdeni tilivatell zahrddek Pan P6v se pied 3 tfdny
nakonec rozhodl odprodat d6sti sv6ho pozemku, kter6 jsou oploceny, afidiljsou uvniti
osady. Tento proces je nyni na sam6m pod6tku a dotdeni uZivatele zahridek dali svrij souhlas
s odkoupenfm sqfch d6sti za cenvz 000,- KElm2. Jakmile bude k dispozici schv6len;i GP,
bude moinl pokradovat dal5imi rikony. Pan P6v bylo v5em podrobnd informov6n vdetnd
ujiStEni, Ze v5e nezbytnl zaiidime a piipravime kupnf smlouvy k podpisu vdetnd n6vrhu na
vklad do KU.

ZfudostMHMP ze dne 16.7.202L o fhradu zarrtivinipozemku (potoku) a to zpdtnd za
3 roky bude piedmdtem dal5iho jednrini v roce 2022, protoZe probihaj ici nndny ve vlastnictvi
okolnfch pozemkt bude nutnd takte? zohlednit. Spolek jako n6stupnickii organizace se tomuto
jednani nebr6ni a piedpoKildil, Ze se podaii vyjednat nejvhodn6j5i smluvnf podminky, za
kterd povaZuje 0 n6jem kompenzovany fdrZbou potoku. S vedenim MC jsme se dohodli,2e
vyvol6me jednani na piislu5n6m odboru Magistr6tu, kde se pokusfme tuto zillehitost vyre5ft.



V t6to souvislosti spr6vni rcdapoukazuje na neopr6vnEn6 roz5iienf ndkterych zafufudek
zabrinim d6sti biehuvodotede. Apel je urdent6m, kteii takjest6 neudinili, aby se snaZili co
nejdiive uv6st bieh potoku do ptvodniho stavu a timto umoZnili spr6vni radE tvrdit, ile Lildnd
Edstpozemku tvoiiciho potok a jeho koryto neni obd6l6vrlna a tfm p6dem amvilivrano. Urditd
dojde na mfstni Setieni coL,m'0lLe byt zisadnipfi konedndm rozhodovani. Je drileZitd br6t na
zietel,Ze MHMP poZaduje v dopise n6jem ve qi5i ll,-KEln], cotpfi vjmdie cca I 300 m2
nenf zanedbateln6 d6stka !

V prubdhu jara azaldtkem 16ta nebylo organizovani brig6d vftbec jednoduch6 a
vdt5inou to narczilo na probl6m, kdo ji povede a jak zajistit st6le platn6 proticovidov6
opatieni. Ztohoto dtvodu se uskutednily jen2 brig6dy a dal5i byly individu6lni. BohuZel ntim
aktu6lni stav neumoZnil v pln6 Sfii vyhla5ovat termfny brig6d atimp6dem nedo5lo ke spln6ni
stanoven6ho podtu 4 hodin 2arck2020 a2021u ndkterlich na5ich dlenri. To se promftlo i pii
prub6Zndm projedn6vani plnEni brig6dnickd dinnosti na spolednlich jednanich, kde byl
konstatovan neutEsen;i stav. Z tohoto dtvodu bylo roztrodnutoo 2e neodpracovand BH za rok
2020 byly piesunuty z roku 2021 zarck2l2l tvdi1. vzniklo manko, kterd bude moZn6 smazat
v r6mci brig6dnick6 dinnosti v roce 2022.

Probldmy s dod6vkou vody v leto5ni sez6nE se nevyskytly a piedloilsk6 riprava studny
vdetnd nov6ho zptisobu uzavirfni vody do hlavniho iadu se opdtovnd osvdddila. Pii t6to
piileZitosti musim op6tovnd zdtrazrrit skutednost, 2etimnejdrileZitEj5im a nejcenndj5fm je
zdroi vody vdetnE rozvodu vody po cel6 osadd. V soudasnosti jsou se spr6vnym postupem
napou5t6ni a vypou5tdni vodovodniho iadu sezntimeni tfi dlenov6 spolku, aby bylo vildy
zaji5t6no odbornd iesenf v piipadd vzniku probldmu. Nikdo jiny nem6 pr6vo jakkoli
zasahovat do spoledn6ho rozvodu vody v osad6. Napu5tEni a vypu5tdni iadu vLdy zilleii na
aktu6lni situaci. Spr6vnf rada m6 k dispozici informace, kter6 jsou vldy podstatnd pro zdinne
provedeni tohoto rikonu a pied samotnym zahdjenim fkonu je provdien i fyzicky stav
rozvodu.
V tdto zprdvl,jsem se snaZil strudnd ztrodnotitnejzdsadndj5i oblasti na5eho zalufudkiiskdho
prisobenf a pfipomenout v Sir5im kontextu di dovysvEtlit nEkterd udrilosti di irkony, kler6
nEkteif zvds nemuseli ani zaregistrovat. Je velmi potiebn6 komunikovat mezi sebou a
navzfiiem se prubEZnd informovat o dEni v osad6. Valn6 hromada je tou nejlep5i piileZitosti,
jak se osobnd l6pe poznat a sezndmit i s noqimi dleny naSeho spolku, sly5et jejich ninory,
postiehy di piipomfnlcy k ndktere z projedn6vanfch problematik v r6mci diskuse. Cht6l bych
pfi tdto pifleZitosti upifmnd poddkovat dlenk6m spr6vni rady pi. Ing. Ivand Ko5t'61ove api.
Lence Spetliko v€ zavynaloZen6 risili, kterym se inaZi .r0. p.rpdch n6s v5ech obdtavd
vykon6vat svoji dinnost ve svdm volndm dase abez naroku na odmdnv, za coZ jim patii n65
dfk.

Dekuji zapozornost a pokud budou dotazy,p-gkUsim se je v diskusi zodpovEddt.
Zpracoval: Ing. V6clav Sl6dedek / (.,1 )',/,. #,4r-=-/*/- 71Ct 
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